
___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLVIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 29 grudnia 2022 roku 

str.1 

 

Protokół Nr XLVIII/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 29 grudnia 2022 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1024. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska - Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Paweł Zdrojkowski– Radca Prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radcę Prawnego Pawła Zdrojkowskiego, 
kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących 
zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta i gminy 
Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 

– 2037, 
3) uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2023, 
4) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 
5) zmiany uchwały Nr 369/XLVI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

24 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku 
Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie”, 

6) rozpatrzenia petycji dotyczącej uroczystego uczczenia 100. rocznicy uchwalenia 
pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej), 

7) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2023 rok, 
8) wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

i nadania jej statutu, 
9) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne i wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
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Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLVII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLVII sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że: 

- 30 listopada w Ciechanowcu ruszył pierwszy quest - edukacyjna gra terenowa, 

która łączy w sobie elementy zabawy i nauki, poszukiwań skarbu i radości 

odkrywania. Po Ciechanowcu oprowadza ksiądz Krzysztof Kluk.  

Quest został wykonany przez Fundację Mapa Pasji w ramach realizacji zadania 

publicznego finansowanego ze środków Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego, 

- 30 listopada delegacja strażaków z OSP Bujenka na czele z prezesem 

Damianem Pełszykiem odebrała nowy lekki samochód ratowniczo-gaśniczy 

marki IVECO. Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji dofinansowało 

zakup samochodu kwotą 200 000,00 zł, a resztę dołożyła Gmina, jako wkład 

własny, łączny koszt zakupu wyniósł 410 082,00 zł, 
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- od 1 grudnia zgodnie z Ustawą z dnia 7 października 2022 r. o szczególnych 

rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej w 2023 r.  

w związku z sytuacją na rynku energii elektrycznej od 1 grudnia 2022 r. do  

1 lutego 2023 r. można składać wnioski o wypłatę dodatku elektrycznego dla 

gospodarstw domowych zużywających prąd od ogrzewania, w tym 

korzystających z pomp ciepła. Wnioskami zajmuje się Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Ciechanowcu, 

- od początku grudnia została zorganizowana ‘Mikołajkowa Zbiórka Karmy’ do 

Przytuliska dla bezdomnych psów w Ciechanowcu. W zbiórkę włączyły się 

wszystkie placówki oświatowe z terenu gminy Ciechanowiec: Żłobek, 

Przedszkole, Szkoły Podstawowe oraz Zespół Szkół Ogólnokształcących  

i Zawodowych w Ciechanowcu, a także COKiS, Biblioteka Miejska i Sklep 

Państwa Janiaków. Wszystkim zaangażowanym w zbiórkę serdecznie dziękuję, 

- 8 grudnia podpisano akt notarialny na sprzedaż działki oznaczonej numerem 

geodezyjnym 2212/8 o powierzchni 0,0026 ha, położonej w obrębie gruntów 

Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec. Działkę nabyli Bogumiła i Ryszard 

Skawscy, 

- 8 grudnia w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego została podpisana umowa z Firmą Transportowo-Usługową 

Mirosław Przesmycki z Małkini-Górnej na „Rozbudowę drogi gminnej Nr 

108855B w miejscowości Bujenka”. Termin realizacji zadania – 29 wrzesień 

2023 r. za cenę brutto – 3.124.089,37 zł, 

- 8 grudnia w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego została podpisana umowa z Firmą Transportowo-Usługową 

Mirosław Przesmycki z Małkini-Górnej na „Przebudowę drogi gminnej Nr 

108880B na odcinku Przybyszyn - Malec”. Termin realizacji zadania – 31 

październik 2023 r. za cenę brutto – 2.462.184,73 zł, 

- 12 grudnia w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego została podpisana umowa z firmą EUROMAX 

Krzysztof Rokicki z siedzibą w Szumowie na „Remont budynku świetlicy 

wiejskiej, adaptowanej dla potrzeb Klubu Seniora w Czajach-Wólce”. Termin 

realizacji zadania – grudzień  2022 r. za cenę brutto – 362.000,01 zł, 

- 16 grudnia został ogłoszony kolejny (już 3) przetarg na zadanie pod nazwą  

"Dostawa sprzętu, wyposażenia i oprogramowania oraz wdrożenie rozwiązań 

służących podniesieniu bezpieczeństwa sieci na potrzeby Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu, w ramach projektu „Cyfrowa Gmina". W ramach zadania 

kupione zostaną: 21 komputerów, szafa serwerowa, 3 serwery, 35 pendrive 

szyfrowanych, ups. Wdrożone zostanie oprogramowanie umożliwiające 

zapewnienie cyberbezpieczeństwa samorządowych systemów 

informatycznych. Termin składania ofert upłynął 27 grudnia. Trwa weryfikacja 

ofert, 

- 16 grudnia dokonano dekoracji przyznanymi przez Prezydenta RP Medalami za 

Długoletnie Pożycie Małżeńskie 17 parom, 

- 18 grudnia odbyło się rozstrzygnięcie 7 edycji dekanalnego konkursu „Rodzinne 

ozdoby choinkowe". Na konkurs wpłynęło 210 ozdób od 57 rodzin. Każdy 

uczestnik konkursu został nagrodzony. Organizatorami tegorocznej edycji 

konkursu "Rodzinne ozdoby choinkowe" byli: Burmistrz Ciechanowca, 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu i Parafia pw. Trójcy Przenajświętszej 
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w Ciechanowcu. Sponsorzy: Bank Spółdzielczy w Ciechanowcu, Kawiarnia & 

Bistro Dworska24, Auto Komis ZBIGO, 

- 19 grudnia odbyły się wybory uzupełniające do organów w sołectwie 

Nowodwory. Sołtysem został Pan Daniel Wojtkowski, zaś do Rady Sołeckiej 

wybrano Panią Karolinę Komudę, 

- 20 grudnia Fundusz Składkowy Ubezpieczenia Społecznego Rolników ogłosił 

nabór wniosków w otwartym konkursie na realizację zadania publicznego  

w zakresie ratownictwa i ochrony ludności pn. „Wyposażenie w sprzęt 

ratowniczo-gaśniczy, remont i modernizacja strażnic jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenów wiejskich”. Dotacja dla poszczególnej jednostki nie 

może przekroczyć 20 000,00 zł, a wkład własny jednostki nie może być 

mniejszy niż 2%. Na dzień 28 grudnia swoje wnioski wysłały na pewno  

3 jednostki OSP z naszej gminy. Termin składania ofert upływa 30 grudnia 

2022 roku, 

- 21 grudnia odbyła się wigilia gminnych Klubów Seniora. W wigilii uczestniczyli 

klubowicze z Klubu Seniora w Ciechanowcu, Klubu Seniora w Wojtkowicach 

Starych oraz Klubu Seniora w Czajach-Wólce,  

- 21 grudnia po raz kolejny zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na zadanie pn. 

Zapewnienie całodobowej opieki lekarsko-weterynaryjnej nad zwierzętami  

w przypadku zdarzeń drogowych, bądź losowych z ich udziałem na terenie 

Gminy Ciechanowiec w 2023 roku. Termin składania ofert upłynął 28 grudnia. 

Po raz kolejny nie wpłynęły żadne oferty, 

- 21 grudnia po raz kolejny zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na zadanie pn. 

Realizacja usług polegających na wyłapywaniu bezdomnych zwierząt z terenu 

Gminy Ciechanowiec wraz z zapewnieniem im miejsca w schronisku. 

Termin składania ofert upłynął 28 grudnia. Po raz kolejny nie wpłynęły żadne 

oferty, 

- 27 grudnia ogłoszono przetarg na Sukcesywną dostawę oleju opałowego 

lekkiego na potrzeby Gminy Ciechanowiec i jej jednostek organizacyjnych  

w roku 2023. Termin składania ofert upływa 3 stycznia 2023 r., 

- 27 grudnia zostały zakończone prace dot. zadania: Budowa oświetlenia 

drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec (Radziszewo Króle, ul. Czyżewska, 

ul. Świerkowa) kwota kontraktu 213.159,00 zł. Wykonawcą była firma ADTECH 

Adam Mioduszewski z siedzibą Szeligi Leśnica, 

- Zostały zakończone prace dot. zadania: Budowa sieci wodociągowej  

i kanalizacji sanitarnej w ulicy Sosnowej w Ciechanowcu, łączna kwota 

kontraktu 428.298,29 zł. Wykonawcą było Przedsiębiorstwo Robót 

Komunalnych FARE Sp. z o. o., 

- Gmina Ciechanowiec otrzymała od Ministra Cyfryzacji 32 000,00 zł na 

realizację projektu „Doposażenie Klubu Senior w Ciechanowcu oraz 

Wojtkowicach Starych”. Projekt polega na doposażeniu stanowisk służących 

podniesieniu kompetencji cyfrowych seniorów - członków Klubu Senior+ 

poprzez zakup 16 nowych laptopów, 

- 28 grudnia została podpisana umowa z Wojewodą na finansowanie drogi 

Przybyszyn – Malec. W dniu dzisiejszym zostanie podpisana umowa na 

finansowanie zadania „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”, 

- trwa budowa stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami interpelacje nie wpłynęły. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że są to niewielkie zmiany, które 
korygują rok i zmniejszają budżet łącznie o 108 246,62 zł. Zwiększa się środki o kwotę 
20 334,00 zł, jako środki z Funduszu Pomocy przeznaczone na koszty związane  
z edukacją dzieci i młodzieży z Ukrainy; o 7 000,00 zł wpływy z opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego oraz o 18 000,00 zł wpływy z opłat za korzystanie  
z wyżywienia w Przedszkolu w Ciechanowcu. Jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne to 
zakończyła się przebudowa Targowiska Miejskiego. Gmina Ciechanowiec dostała 
dofinansowanie, nastąpiło rozliczenie kosztów i w związku z tym zmniejsza się  
o 14 000,00 zł środki unijne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 372/XLVIII/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
poprzedza budżet, ale wynika bezpośrednio z kwot ustalonych w budżecie gminy na 
2023 rok. Wieloletnią Prognozę Finansową opracowuje się na lata spłaty kredytu lub 
lata planowanych środków. W momencie planowania kredytu Wieloletnia Prognoza 
Finansowa musi być opracowana. Dla każdego roku ustalone są dochody, wydatki, 
wynik budżetu, dług gminy, rozchody gminy, deficyt lub nadwyżka. Każda gmina ma 
indywidualny wskaźnik związany z zaciąganiem kredytów długoterminowych. 
Przekroczenie tego wskaźnika powodowałoby niemożność zaciągnięcia kredytu, czy 
spłat istniejących kredytów. W gminie Ciechanowiec wszystkie wskaźniki mieszczą się 
w normach opisanych w ustawie o finansach publicznych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.  
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odczytała treść Uchwały Nr RIO.II-00311-36/2022 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 
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listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Burmistrza Ciechanowca na lata 2023-2037, która 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 
2037. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ciechanowiec na lata 2023 – 2037 o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata  
2023 – 2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 373/XLVIII/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 
2023. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że budżet gminy 
Ciechanowiec na 2023 rok wynosi: 
- dochody w wysokości 72 992 979,00 zł; 
- wydatki w wysokości 78 242 979,00 zł; 
- przychody w wysokości 6 000 000,00 zł; 
- rozchody w kwocie 750 000,00 zł; 
- spłata rat kredytów długoterminowych zaciągniętych w latach ubiegłych; 
- deficyt budżetu wynosi 5 250 000,00 zł i zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi z zaciągniętych kredytów długoterminowych; 
- zadłużenie gminy na dzień 01.01.2023 r. planowane jest na kwotę 8 700 000,00 zł,  
w tym kwota 4 100 000,00 zł stanowi kredyty długoterminowe zaciągnięte na wydatki 
inwestycyjne realizowane przy współudziale środków unijnych; 
- zadłużenie gminy na dzień 31.12.2022 r. planowane jest w wysokości 13 950 000,00 
zł, w tym kwota 4 180 000,00 zł stanowić będzie kredyty długoterminowe zaciągnięte 
na wydatki inwestycyjne realizowane przy współudziale środków unijnych. Burmistrz 
dodał, że ma nadzieję, że również w 2023 r. nie będzie konieczności zaciągania 
kredytu długoterminowego,  
- dochody bieżące na funkcjonowanie oświaty wynosić będą 8 443 243,00 zł, z czego 
środki własne gminy wynoszą 3 789 757,00 zł, 
- dochody bieżące na pomoc społeczną wynosić będą 6 255 800,00 zł, z czego środki 
własne gminy wynoszą 1 763 400,00 zł, 
- dochody bieżące na funkcjonowanie Żłobka wynosić będą 265 920,00 zł, z czego 
środki własne gminy wynoszą 429 200,00 zł. 
Dochody majątkowe: 
- dochody majątkowe w wysokości 4 900 000,00 zł to planowane środki z budżetu 
państwa na realizację zadania pn. „Rozbudowa Stacji Uzdatniania Wody we wsi 
Radziszewo-Sieńczuch”, 
- 2 266 000,00 zł to środki na budowę drogi gminnej we wsi Bujenka, 
- 1 161 000,00 zł to środki na budowę odcinka drogi Przybyszyn-Malec, 
- 1 960 000,00 zł to środki planowane na budowę drogi gminnej na odcinku Pobikry – 
Sawczyn, 
- 425 000,00 zł to środki unijne na poprawę bezpieczeństwa pieszych na terenie 
miasta Ciechanowiec, 
- 8 000,00 zł to wpływy przekazane z prawa użytkowania wieczystego, 
- 3 750 000,00 zł to wpływy ze sprzedaży mienia komunalnego, w tym sprzedaży 
działki przy ul. Wojska Polskiego, 
- 10 400 000,00 zł to środki planowane z budżetu państwa na budowę socjalnego 
budynku mieszkalnego, 
- 4 800 000,00 zł to środki w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład na realizację 
zadania „Remont budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i budynku Szkoły 
Podstawowej w Łempicach”, 
- 500 0000,00 zł to środki na budowę oświetlenia ulicznego we wsi Nowodwory, 
- 10 800 000,00 zł to środki z Polskiego Ładu na remont Stadionu Miejskiego. 
Wydatki majątkowe: 
- 3 601 000,00 zł na budowę drogi Przybyszyn – Malec, 
- 2 000 000,00 zł na budowę drogi na odcinku Pobikry – Sawczyn, 
- 360 000,00 zł na przebudowę ul. Mickiewicza (do Przedszkola), 
- 425 000,00 zł na poprawę bezpieczeństwa pieszych na terenie miasta i gminy 
Ciechanowiec, 
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- 300 000,00 zł na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę 
dróg, 
- 33 621,00 zł na utwardzenie poboczy drogi gminnej we wsi Pobikry (fundusz sołecki), 
- 80 000,00 zł na budowę centrum turystycznego we wsi Malec (przygotowanie 
dokumentacji), 
- 10 400 000,00 zł na budowę socjalnego budynku mieszkalnego przy ul. Wiatracznej 
na 40 mieszkań (dokumentacja została już przygotowana), 
- 500 000,00 zł na zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych, 
- 100 000,00 zł na rozbudowę i remont remizy OSP w Ciechanowcu, 
- 100 000,00 zł na budowę garażu przy OSP w Bujence, 
- 154 000,00 zł na przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach do 
potrzeb osób niepełnosprawnych, 
- 5 750 000,00 zł na remont Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Szkoły 
Podstawowej w Łempicach wraz z dodatkowymi inwestycjami, 
- 534 762,00 zł na modernizację oświetlenia, czyli wymianę na ledowe. 
 
Ponadto w 2023 roku z budżetu gminy Ciechanowiec planowane jest przekazanie 
celowych dotacji majątkowych w kwocie 2 109 665,00 zł, w tym: 
- 2 104 000,00 zł na przebudowę drogi Antonin – Winna, 
- 5 665,00 zł na remont i konserwację zabytkowego Kościoła pw. Trójcy 
Przenajświętszej w Ciechanowcu.  
 
Planuje się również dofinansowanie w kwocie 25 000,00 zł ze środków własnych dla 
Komendy Powiatowej w Wysokiem Mazowieckiem na zakup oznakowanego 
radiowozu. 
 
W 2023 roku wydatki z budżetu gminy w ramach funduszu sołeckiego dla 29 sołectw 
wyniosą 474 227,00 zł.  
 
Dotacje bieżące planowane do przekazania w 2023 roku ze środków własnych gminy 
wynoszą 2 700 000,00 zł. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odczytała treść Uchwały Nr RIO.II-00310-36/2022 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 
listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej 
Burmistrza Ciechanowca na rok 2022 oraz o możliwości sfinansowania 
przedstawionego w tym projekcie deficytu budżetowego, która stanowi załącznik nr 7 
do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji o projekcie uchwały budżetowej.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Ciechanowiec na rok 2023. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu o przedstawienie opinii Komisji  
o projekcie uchwały budżetowej. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2023. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii Komisji  
o projekcie uchwały budżetowej. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Ciechanowiec na rok 2023. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o przedstawienie 
stanowiska Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że Burmistrz 
Ciechanowca otrzymał opinię zbiorczą, która została przedstawiona przez Komisję 
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. Opinia stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały budżetowej. Dodał, że budżet jest bardzo ambitny i ma nadzieję, że uda się 
go zrealizować.  
 
Głos zabrała Radna Agata Koc, która podziękowała Burmistrzowi Ciechanowca, 
Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz wszystkim 
Radnym za pracę jaka została wykonana w 2022 roku.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
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Uchwała Nr 374/XLVIII/22 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 
2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi 
przepisami obowiązkiem gminy jest zorganizowanie niepełnosprawnym dzieciom 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu we własnym zakresie, albo poprzez 
zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. Stawkę 
za 1 km przejazdu określa rada gminy w drodze uchwały, przy czym stawka ta nie 
może być niższa niż określona w rozporządzeniu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 
rodziców o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
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Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 375/XLVII/22 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 369/XLVI/22 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu 
Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
zmiany „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” poprzez 
wykreślenie paragrafu dotyczącego zasad i trybu powoływania komisji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 369/XLVI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 24 
listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie” o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr 369/XLVI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 24 listopada 
2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
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i o wolontariacie”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 376/XLVIII/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 369/XLVI/22 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu 
Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uroczystego 
uczczenia 100. rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji 
(Konstytucji Marcowej). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu wpłynęła petycja, która została rozpatrzona przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji  
o przedstawienie wypracowanego stanowiska. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Agata Koc, która poinformowała, że Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu na posiedzeniu w dniu 
9 grudnia 2022 r. dokładnie przeanalizowała petycję i jednogłośnie podjęła decyzję 
o jej nieuwzględnieniu. W historii Polski było wiele wydarzeń, które wpłynęły na kształt 
naszej państwowości. Uchwalenie Konstytucji Marcowej to ważne wydarzenie, 
aczkolwiek obchody Święta Narodowego 3 Maja ustanowione w 1919 r. i ponownie 
w 1990 r. odnoszą się w sposób szczególny do całokształtu wydarzeń związanych 
z procesem powstawania i modyfikacji Konstytucji. Komisja nie zgadza się, aby 
w sposób szczególny uroczyście obchodzić rocznicę uchwalenia pierwszej – Polskiej 
Republikańskiej Konstytucji, ani żadnych innych wydarzeń, które nie są na liście Świąt 
Narodowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uroczystego uczczenia 100. 
rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji 
Marcowej) o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej uroczystego uczczenia 100. rocznicy uchwalenia 
pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 377/XLVIII/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uroczystego 
uczczenia 100. rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji 
(Konstytucji Marcowej) stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 
2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że ustawa  
o samorządzie gminnym nakłada na Radę Miejską obowiązek uchwalenia planu pracy 
na kolejny rok. Jest to plan ramowy, którego terminy i tematyka mogą w trakcie roku 
ulec zmianie, jeżeli pojawi się taka potrzeba. Przewodniczący dodał, że jedna  
z Komisji Rady Miejskiej zaproponowała wprowadzenie zmian do planu pracy  
i poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie wniosku. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka, która 
poinformowała, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o wprowadzenia zmian w planie 
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pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 r. w zakresie: 1) przeniesienia 
Informacji o realizacji Programu opieki nad zwierzętami za 2022 rok z miesiąca maja 
2023 r. na miesiąc kwiecień 2023 r., 2) przeniesienia Raportu o stanie Gminy 
Ciechanowiec i udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania, Sprawozdania 
z realizacji budżetu gminy za 2022 rok, Absolutorium za 2022 rok z miesiąca czerwca 
2023 r. na miesiąc maj 2023 r., 3) wprowadzenie pozycji w miesiącu maju 2023 r. - 
Informacja na temat podsumowania inwestycji w Gminie Ciechanowiec za okres 4 lat 
kadencji Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 4) przeniesienia Informacji o działalności 
Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2022 rok z miesiąca maja 
2023 r. na miesiąc czerwiec 2023 r.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po zmianach.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił pozostałych 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia zmian w planie pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu na 2023 r.  
w zakresie: 1) przeniesienia Informacji o realizacji Programu opieki nad zwierzętami za 
2022 rok z miesiąca maja 2023 r. na miesiąc kwiecień 2023 r., 2) przeniesienia 
Raportu o stanie Gminy Ciechanowiec i udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 
zaufania, Sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2022 rok, Absolutorium za 2022 
rok z miesiąca czerwca 2023 r. na miesiąc maj 2023 r., 3) wprowadzenie pozycji  
w miesiącu maju 2023 r. - Informacja na temat podsumowania inwestycji w Gminie 
Ciechanowiec za okres 4 lat kadencji Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 4) przeniesienia 
Informacji o działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za 
2022 rok z miesiąca maja 2023 r. na miesiąc czerwiec 2023 r. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek Komisji 
Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2023 rok  
z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2023 rok po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (1) 
Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 378/XLVIII/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 
2023 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu i nadania jej statutu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
wpłynął wniosek Burmistrza Ciechanowca o utworzenie Młodzieżowej Rady.  
Wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu i nadania jej statutu o treści zgodnej z przedłożonym wnioskiem. 
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu  
i nadania jej statutu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 379/XLVIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu i nadania jej statutu stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Czajach-Wólce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że powołanie Klubu Seniora ma 
na celu w szczególności zapewnienie wsparcia osobom w wieku 60 plus 
zamieszkałym na terenie Gminy Ciechanowiec. Klub łączy się z Ośrodkiem Pomocy 
Społecznej w Ciechanowcu i działa w jego strukturach.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-
Wólce o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 380/XLVIII/22 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Czajach-Wólce stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał o odbiór śmieci w 2023 roku. 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował Radzie 
Miejskiej w Ciechanowcu za to, że umożliwiła mu w 2022 roku realizację budżetu oraz 
za to, że większość zadań została już wykonana lub jest w trakcie realizacji. 
Szczególne podziękowania Burmistrz skierował do Przewodniczego Rady Miejskiej 
Marka Karolewskiego, który potrafił zapanować nad bieżącą działalnością Rady 
podczas jego nieobecności. Dodał, że cieszy się, że już kolejny rok kończy się bez 
kredytu oraz wyraził nadzieję, że rok 2023 zakończy się podobnie jak ten. Burmistrz 
poinformował, że nie byłoby tego wszystkiego gdyby nie operatywność, zmysłowość 
oraz dobra rada Skarbnik Gminy Jadwigi Koc, gdyż bez niej budżet nie zostałby 
zrealizowany w takim zakresie. Serdeczne podziękowania Burmistrz złożył również dla 
Sekretarz Gminy Anny Czapkowskiej za kierowanie całym Urzędem oraz wszystkimi 
inwestycjami. Dodał, że ogłoszony został konkurs na kierownika referatu inwestycji  
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i zachęcił do składania zgłoszeń. Burmistrz poinformował, że na szczególne 
wyróżnienie zasługuje również Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu 
Marzena Kryńska, która realizuje wiele projektów. Poinformował również, że słyszy 
wiele pozytywnych opinii na temat pracy Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ciechanowcu, świadczy o tym również fakt, że wiele osób z ościennych gminy 
przychodzi do nas po poradę. Burmistrz dodał, że niestety nasi mieszkańcy nie 
doceniają pracy jaką Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu dla nich wykonuje. 
Jest wiele pretensji oraz skarg. Dodał, że życzyłby sobie wszystkich takich Dyrektorów 
jak Pani Marzena Kryńska. Burmistrz podziękował również wszystkim pracownikom 
Urzędu Miejskiego oraz poinformował, że wszyscy z dniem 1 stycznia 2023 roku 
otrzymają podwyżki. Szczególne podziękowania dla Radnych Rady Miejskiej, 
pracowników, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów oraz 
przewodniczących zarządów osiedlowych odbędą się 26 maja 2023 roku.  
Na spotkaniu tym zostanie przedstawiona prezentacja ukazująca inwestycje 
zrealizowane przez 4 lata kadencji, ponieważ wiele z nich zostało już zapomnianych. 
Uroczystość rozpocznie się sesją, na którą zostaną również zaproszone osoby, które 
przyczyniły się do rozwoju gminy Ciechanowiec. Po sesji odbędzie się otwarcie 
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach-Schabach. Burmistrz podziękował tym 
sołtysom, którzy zdecydowali się przekazać swój fundusz sołecki na oświetlenie 
ledowe. Na koniec swojej wypowiedzi dodał, że liczy na dobrą realizację budżetu 
gminy Ciechanowiec w 2023 roku. 
 
Odpowiadając na pytanie Radnego Krzysztofa Koca Burmistrz poinformował,  
że utworzenie PRK FARE Sp. z o.o. było jego pomysłem. Dodał, że żałuje, że spółka 
ta nie została utworzona już na początku kadencji. Rok 2022 jest rokiem,  
w którym gmina Ciechanowiec nie musi dokładać do działalności PRK FARE Sp.  
z  o.o. żadnych środków finansowych. Firma rozwija się i widać już efekty. Od 2023 
roku PRK FARE Sp. z o.o. będzie odbierało śmieci od mieszkańców. W chwili obecnej 
spółka posiada 5 samochodów do odbioru odpadów segregowanych i zmieszanych, 
wagę do 30 ton, zakupiła 80 pojemników o różnej pojemności, które będą jeszcze 
kupowane w ramach potrzeb. Na terenie spółki w lutym powstanie hala służąca do 
segregacji śmieci. Od 1 stycznia 2023 roku PRK FARE Sp. z o.o. zatrudni do 
zwożenia śmieci 6 nowych pracowników. Burmistrz poinformował, że pojawił się 
problem z MPO, ponieważ firma zamierza podać gminę Ciechanowiec do sądu za 
odstąpienie od odbioru śmieci. Nie mniej jednak gmina będzie się broniła. Burmistrz 
dodał, że nie chce już dokładać milionów z budżetu gminy do odbioru śmieci przez 
MPO. Odniósł się jeszcze do firm i poinformował, że każda firma musi podpisać z PRK 
FARE Sp. z o.o. oddzielną umowę na odbiór odpadów. Na koniec swojej wypowiedzi 
poinformował, że jest bardzo wdzięczny Dyrektorowi PRK FARE Sp. z o.o. za ciężką 
pracę, którą wkłada w prowadzenie spółki.  
 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwrócił się do Burmistrza z prośbą  
o uszczegółowienie informacji na temat dystrybucji węgla.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że węgiel znajduje się na składzie 
oczyszczalni ścieków. Dostępny jest węgiel workowany oraz luzem. Gmina 
Ciechanowiec kupuje węgiel po 1 500,00 zł, a PRK FARE Sp. z o.o. sprzedaje go  
po 2 000,00 zł. W te 500,00 zł wliczony jest zarobek spółki oraz cena dowozu do domu 
osoby kupującej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
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Głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował wszystkim osobom 
przybywającym na sesje. Przewodniczący podziękował również za współpracę w 2022 
roku Radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu oraz Radnym Powiatu 
Wysokomazowieckiego. 
 
Na koniec Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski złożył wszystkim 
życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku 2023.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
           Marek Karolewski

 


